
 

 

Protokoll för styrelsemöte med Björbo Intresseförenings styrelse 2011-12-06 klockan 19, 
IOGT-lokalen 

Närvarande: Christer Nilsson, Anna Lundström, Erika Persson, Maria Svensson. 
Frånvarande:  Jan Åkerström, Grop Anette Hindén och Camilla Ryttar 

§1. Mötet öppnades. 

§2. Synpunkter på Julmarknaden: 

Tomteparaden – en tydligare gångväg efterfrågades samt tydligare ledare för paraden 
och pris till finaste tomte. 

 Ett mer komprimerat program med tydliga hålltider, blev lite missförstånd angående 
utdelningen av godispåsar till barnen bl a. 

 Dålig uppslutning av knallar, bredare marknadsföring till nästa år. 

§3. Radioreklamen innehåller felaktiga uppgifter, medlemsavgiften bl a. Antingen säger vi 
upp avtalet eller också ändrar vi reklamen, Anette får kontakta PO Hindén om ändring. 

§4. Nästa möte: 7 februari 2012 kl 19 i IOGT. 

§5. Mötet avslutades. 

Vid protokollet 

 

Maria Svensson 


